
                                                   

 

Skolebestyrelsesmøde Hvidebækskolen 

 

 

Mødedato: 8. nov. 2022 

Klokken 17.30 – 19.30 

MEDLEMMER: Janne Nielsen, Line Christiansen, Christian Bechsgaard, Ditte Andersen, Rikke Lar-

sen, Vicki Wolff-Sørensen, Nadia Kurtzweil Nielsen, Karina Fonnesbech, Lisa Juhl Madsen 

MEDARB.REP.: Bernadette Jedig, Camilla Drejsig  

SKOLELEDELSEN: Jimmy Sørensen, Line Mie Hjorth Christensen, Anette Aggergaard 

ELEVREPRÆSENTANTER: Formand:-      Næstformand: - 

FRAVÆRENDE: Janne, Line, Rikke, Vicki, Nadia, Karina. 

17.30-17.40 Elevråd - Orientering og debat om elevrådets punkter: 

• Punkter fra elevrådet 

Intet, da elevrådet afholder første møde torsdag den 10. november.  

 

17.40–17.50 Beslutningspunkter 

• Klasseværelser uden sko 

SKB drøftede en ordning uden fodtøj, på inde områderne. Der skal opsættes reoler/rumdelere 

hvor sutsko og ude fodtøj opbevares. Der laves en prøveordning fra  ? til påske. Ordningen 

iværksættes ikke før medarbejderne har drøftet rammerne. Det er ikke et krav, at medarbej-

derne har sutsko på.  

17.50-18.05 Orienteringspunkter 

• Kort orientering om skolens økonomi 

På dette års budget, forventes et overskud. Det forventede overskud, gemmes til sidst på 

året, hvor overskuddet drøftes og prioriteret af skolens mange interessenter. 

I det kommende skoleår, nedreguleres budgettet pga. demografi og faldende børnetal i inklu-

sionscentret. Skolens økonomi er derfor udfordret i 23/24. 

• Rekruttering til kommende 0. klasse 

Skolen modtager primært børn fra 3 børnehaver, Mariehønen, Troldebo og Mælkebøtten.  Co-

ronaperioden har lagt den planlagte brobygningen ned. I samme periode har der har der væ-

ret stor udskiftning blandt ledere og medarbejdere i samtlige børnehaver. Det har den konse-

kvens at samarbejdet skal indledes og defineres på ny. Lone i gang med at indlede samarbej-

det og kendskabet til de nye personalegrupper, der er opbakning og interesse fra børnehaver-

ne. Der er foreløbig lavet aftale om at Mariehønens ” store gruppe” og nuværende. 0. kl, fra 

uge 46 have gymnastik sammen. Der er mange arrangementer på bedding fx højtlæsning og 

fælles arrangementer. Der er spirende samarbejde med Mælkebøtten og Troldebo, pga de nye 



personalegrupper.   

P.t planlægges et åbent hus-arrangement, for de kommende børn og forældre, inden indskriv-

ningens deadline den 25.11. Målet er at få vist vores skole, så forældrene har et sagligt ud-

gangspunkt at træffe beslutning ud fra.   

Det blev påtalt at det har betydning, at skolebusserne ikke passer sammen med skolens rin-

getider. Det har også en betydning hvilke børnehaver børnene bliver visiteret til  i overgangen 

fra vuggestue/dagpleje, da der er større sandsynlighed for at børn der benytter områdets næ-

re børnehaver, tilmeldes Hvidebækskolen. 

JS laver en video, som lægges på Facebook med opfordring til at komme forbi til åbent hus og 

kigge på skolen, inden skoleudskrivningen. Det at skolen er i tilsyn, betyder at vi er privilege-

ret i forhold til at få konsulentbistand og at vi bliver prioriteret hvis vi fx ansøger om midler til 

udviklingsprojekter. 

I foråret 23 skal Lone og Jimmy deltage i forældremøderne i børnehaverne.  

 

Yderligere orientering.  

Louise har trukket sig fra bestyrelsen, der er enighed om at Ditte indtræder som næstfor-

mand. 

Skabene som kan lejes til opbevaring af elevernes egne devises, har ikke opnået den store 

interesse endnu. Pt er der udlejet 15 skabe. Er der ledige skabe, kan de tilbydes mellemtrin-

net og de ældste IC klasser. Skabene kan flyttes og placeres hvor det er hensigtsmæssigt, på 

gangene eller i klasserne. 

18.05-18.50 Debatpunkter 

• Skabelon for fremadrettede principper 

• Evaluering af princip for trivsel  

SKB ønsker et ensartet udseende for skolens principper.  

På mødet er det skolens trivsels princip der revideres.  

Christian sender aftenens forslag ud. Udkastet sættes på dagsordenen til næste møde, hvor 

princippet endelig godkendes.  

Anti-mobbe strategien kan ikke findes, vi leder til og håber at finde den til det kommende 

møde.  

 

18.50-19.00 Eventuelt og kort orientering fra 

• Storteam v/Camilla Drejsig: - 

Der er to stillinger opslået, der er kommet ansøgninger og besøg til begge stillinger. 

Kollega går på barsel i december 

• Elevråd: - 

• SFO: - Arrangementer i fremtiden, kransebinding for børn og forældre og wellness aften for 
SFO II. Der er ringe fremmøde i ferier, det tilmeldte antal svarer slet ikke til fremmødet. 
Det betyder at der benyttes for mange personaleressourcer. Personalet skal, fredag lørdag, 
på pædagogisk døgn hvor der skal arbejdes med ”den gode kollega”, systemisk tilgang og 



narrativer.   

• Inklusionscenter  

Line er tilbage på deltid. 

• Ledelsen: - 

Skolens dramahold, sætter en forestilling op. 

IT bilen og ledelsen gennemgår skolens hjemmeside, da det er tiden at få opdateret siden.  

• Skolebestyrelsen: -  

En del af de forældre der viste interesse for at sidde i SKB og lod sig vælge, kommer ikke til mø-

derne. Christian kontakter de berørte, med forespørgsel om, de fortsat ønsker at være en del af 
bestyrelsen og dermed også prioriterer at komme til møderne.  

Alle ordinære møder er fra kl.17.30-19.30 

 

 


